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ze dne 3. 4. 2006 
 

P!ítomni: RNDr.M.Horá ek, RNDr.J.Mühldorf, CSc., Ing.J.Novotný,  RNDr.P.Pospíšil, 
RNDr.J.Schröfel, Ing.M.Štrosová. 
Nep!ítomni: Ing.A.Abram uková, RNDr.J.Dvo!áková, Ing.S.Chamra, Ing.P.Kycl, 
RNDr.P.Polák, RNDr.J.Suchý 
 
Bylo projednáno:  
 

1. Diskuse k  lenství v "AIGu návazn# na jednání valné hromady prezentování 
jmenného seznamu aktivních  len$. 

2. Ing. Štrosová požádala o zaslání p!ihlášky v elektronické form#. 
3. Dr. Dvo!áková p!ijala prezen ní listinu valné hromady a postupn# bude dopl%ovat 

seznam  len$ o emailové adresy. 
4. Dr. Schrofel informoval o návrhu pojišt#ní proti zp$sobeným škodám p!i provád#ní 

pr$zkumných prací zaslaný MŽP "R na vedení UGA. Informoval o tom, že zmín#ný 
návrh byl také konzultován s vedením "AH. V dané podob# není návrh 
akceptovatelný. 

5. Dr. Schrofel také informoval o zm#n# na "IL, které bylo p!i len#no k ministerstvu 
zdravotnictví. UGA podpo!ila dopis zaslaný vedením "AH na ministerstvo, kritizující 
tuto zm#nu. 

6. Na návrh p!edsedy "AH se diskutovala schválila myšlenka po!ádat za cca 3-4 roky 
spole n# konferenci "AH a "AIG v Brn#. Další p!ípravu a kontakt s vedením "AH 
p!islíbil dr. Schrofel. 

7. Diskuse ohledn# rozesílání zpravodaje mailem. Doporu ení zástupc$m v edi ní rad# 
zpravodaje, aby se po napsání distribuoval v pdf form# ovšem n#jaké nižší verzi, aby 
nebyly problémy s otev!ením souboru na starších po íta ích. 

8. Dr. Pospíšil p!ipraví návrh dopisu sponzor$m na p!íští jednání rady "AIG. 
 

P!íští sch"zka rady se uskute ní výjime n# v pond#lí dne 24. 4. 2006 od 14.00 hod. v 
místnosti  . B574 na SF $VUT v Dejvicích. 

 

 

 

Zapsal:  Pavel Pospíšil 
           p!edseda "AIG 
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